
Bestyrelsesmøde i SKGL den 11. september 2023 hos Gregers                

 
Til stede: Katrine, Gregers, Claus, Mar4n, Peter og Eva (referent) 
A=ud: Berit 

 
Gregers havde på forhånd udsendt dagsorden, forslag 4l brev 4l kommunen ang. skæve boliger samt 
kommuneplanstrategien.  

 

 

Vi startede med flg. punkter, som ikke er på dagsorden: 
 

1. Medlemmer, der endnu ikke har betalt kon4ngentet for 2023 
 
- Kildevænget 29. Ejeren er død, og der er endnu ikke kommet ny ejer.  
 Kon4ngent for 2023 bogføres derfor ikke som faktureret.  

- Solvænget 17, der er endnu ikke betalt kon4ngent for 2023 – trods, at de i foråret sagde 4l Eva, at de gerne 
ville betale.   
Katrine tjekker op på, om mailadressen er blevet ændret 4l den korrekte, og hvor meget de skylder. 
Eva kontakter igen.  

- Solvænget 16. Ejeren er kommet på plejehjem for et år siden, huset er 4l salg.  
 Kon4ngent for 2023 bogføres derfor ikke som faktureret. 

- Strandvænget 15 
Katrine har haW kontakt. Betaling for 2022 er afskrevet – men 4l gengæld er der så betalt for 2023.  

- Strandøre 6B, har ikke betalt kon4ngent for 2023 trods en rykker.  
Gregers kontakter dem.  

- Svanevænget 40 og Kildevænget 13.  
Gregers er stadig i dialog med Svanevænget 40 om restance på de to adresser.   
 

Vi besluZer, at det fremover skal være et fast punkt på dagsordenen, om der er sket salg eller køb af 
ejendomme i kvarteret.  
 

2. Ejendomme, der ikke er medlem 

Katrine foreslog, at vi kommer videre med at kontakte de ejendomme, der ikke er medlemmer i SKGL.  
Vi besluZede, at Katrine laver en liste over, hvem der ikke er medlem, Katrine og Eva ringer på og hvis der 
ikke er nogen hjemme, lægges der et brev med info om SKGL i postkassen. 

  

3.  Køb og salg i kvarteret 



Vi besluZede, at der på frem4dige bestyrelsesmøder skal være et fast punkt om salg og køb af ejendomme i 
kvarteret.  
 

4. Kommunika4on 4l medlemmerne fra bestyrelsen 

Vi besluZede, at vi skal være lidt bedre 4l løbende at kommunikere 4l medlemmerne om, hvad vi laver i 
bestyrelsen. Fx ved at skrive mail og/eller på Facebook eWer bestyrelsesmøde.  

 

 

Vi gennemgik dagsordenens punkter: 

 

1. Status på regnskab 

Katrine fremlagde foreningens regnskab i runde tal: 
Der er ca. 40.000 kr. i indtægter for 2023. 
Sommerfesten giver et underskud på 8-10.000 kr., som foreningen dækker. 
Generalforsamlingen koster årligt 30.000 kr., som foreningen betaler. 
Det betyder, at vi i 2023 får et underskud på årsregnskabet, som skal dækkes af foreningens opsparing.  

 

2. Rapport fra Vejfesten 

Katrine er ikke færdig med regnskabet for sommerfesten, da alle udgiWer ikke er meldt ind endnu. 

Der var nogenlunde samme antal deltagere i år som sidste år: ca. 25 børn og ca. 60 voksne. 
 
Det var fint at droppe jazz-bandet.  
Det var sjovt, at der spontant opstod stopdans med børn og voksne.  
 
Vi har nu en god køreplan for, hvordan festen planlægges og afvikles. Husk dog, at få indkaldt flere hjælpere 
blandt medlemmerne 4l det prak4ske på dagen.  

Eva vil gerne udtræde af festudvalget – men Malene Bruun vil gerne ind i festudvalget. 
Katrine vil gerne kun påtage sig regnskab – og har talt med to, Gry og Cecilie, som gerne vil med i 
festudvalget.  
Katrine skriver ud 4l festudvalget og spørger om, hvem der gerne vil fortsæZe.  

Vi diskuterede, hvem der i forhold 4l GDPR-regler må sende mails 4l medlemmerne (fx sende en invita4on 
4l festen). Er det kun Gregers, eller kan alle bestyrelsesmedlemmer kontakte medlemmerne pr. mail? 
Vi kom frem 4l, at vi mener, at det er 4lladt i forhold 4l GDPR, at alle i bestyrelsen udsender mails 4l 
medlemmerne om foreningens arbejde. Det betyder, at fx kommunika4on om sommerfesten 4l foreningens 
medlemmer, kan udsendes på mail af et medlem af bestyrelsen, men ikke af et medlem af festudvalget, 
som ikke er medlem af bestyrelsen.  
 



Vi overvejede muligheden for at lave et lukket forum på SKGL’s hjemmeside, hvor alle medlemmers 
kontak4nforma4oner er 4lgængelige for alle. Det blev besluZet ikke at gå videre med den ide.  

 

3. Status på muligt input fra medlemmer vedr. nye vedtægter 

Mar4n sendte forslaget 4l nye vedtægter ud 4l alle medlemmer i foråret 2023. Der er kommet posi4v 
4lbagemelding fra et medlem.  
Mar4n udsender d. 1. november en reminder-mail med opfordring 4l at komme med kommentarer 4l 
forslaget om nye vedtægter.  

 

4. Forslag 4l Skæve Huse: Forslag 4l kommunika4on 4l Kommunen om sagen 
 
Gregers har skrevet et forslag 4l brev 4l kommunes økonomi- og teknik & miljø-forvaltning. Brevet gør 
kommunen opmærksom på, at det er imod kommunens egne mål om offentlig adgang 4l grønne arealer, 
hvis parken Scherfigsvej/Strandvejen/Strandøre ændres fra park 4l bebygget område. 
Katrine læser korrektur på brevet, inden det sendes.  

 

5. Mulige kommentarer 4l høring om Kommuneplanstrategi 

DeZe punkt blev ikke diskuteret.  

 

6. Eventuelt 

Berit 
Gregers kontakter Berit for at få en status på hendes orlov fra bestyrelsesarbejdet. 
 
Parkeringsordningen  
Peter skrev under mødet 4l  ”parkering” på en kontakjormular og bad om en status på 4dsbegrænset 
parkeringszone ydre Østerbro.  
Mar4n kontakter forvaltningen og beder kommunen om en status.  

 
Loppemarked 
Vi talte om muligheden for at holde loppemarked enten på vejene eller på græsplænen ved stranden.  
Katrine sender en føler ud i festudvalget, om der er nogen, der har lyst 4l at stå for at arrangere et 
loppemarked i kvarteret. 

 

7. Næste mødedato og -sted 

Næste møde holdes mandag d. 27. november. Hvor er ikke besluZet endnu.   
 
 
 


